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精 密 传 动 方 案 专 业 供 应 商
Professional supplier of precision drive program

细节决定成败 服务改变未来。

一个长久的企业立足于信誉、以诚待人——这是做人的品质、立业之根本，我们对客户、

对同事都坚持重信誉、守信用的原则，金钱诚可贵，信誉价更高。

公司对可持续稳定发展是我们不懈的追求，员工不断发展与进步是公司的责任。崇铭不仅

是一个经营产品的公司，更是一家开发人力资源的公司。

公司逐步健全推行质量保证体系，在管理上坚持：“优秀人才、优秀品质、优秀服务”。

推行：零缺陷服务，为用户提供更高水平的服务。

Business Philosophy

Details make or break a service that changes the future.

Integrity is everything

A long-term enterprise based on reputation, treat people with sincerity -- this is the quality of life, the foundation of career. 

We insist on the principle of credit and trustworthiness to our clients and colleagues, the money is precious, the credit value 

is higher.

Steady Development

Sustainable and stable development of the company is our unremitting pursuit of staff development and progress is the 

responsibility of the company. Chong Ming is not only a company operating products, but also a company developing 

human resources.

Quality Policy

The company gradually improve the implementation of quality assurance system, in the management of adhere to: 

"excellent talent, excellent quality, excellent service. ". Implementation: Zero Defect Service, to provide users with a higher 

level of service.

经营理念

诚信为本

稳健发展

质量方针
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安全注意事项
SAFETY PRECAUTIONS
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伺服马达厂家一览
SERVO MOTOR MANUFACTURER LIST
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